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Letter 29: To the People of Basrah

ومن كتاب له (عليه السلام)

إل أهل البصرة

Whatever disunity and schism you have is not hidden to you. I have forgiven your wrong-doers and held
back my sword from those who ran away. I received everyone who came to me from among you. If
devastating matters and wrong and silly views are prompting you to break the pledge with me and to
oppose me then (listen) I have kept ready my horses and put saddles (on my riding camels), and if you
force me to advance towards you I shall come down in such a manner that before it the battle of Jamal
too would appear like the last licking of the tongue. At the same time I know the high position of the
obedient among you and the right of the sincere without confusing the sinless with the offenders or the
faithful with the pledge-breakers.

،مرِمجم نع تفَوفَع ،نْها عوتَغْب ا لَوم مقَاقشو ملبشَارِ حانْت نانَ مقَدْ كو
ورفَعت السيف عن مدْبِرِكم، وقَبِلْت من مقْبِلم. فَانْ خَطَت بِم الامور الْمردِيةُ،
لْتحرادِي، وجِي تبنَاذَا قَدْ قَرا افَه ،فلاخو ذَتنَابم َلا . ةرائالْج اءرالا فَهسو
لمالْج موونُ يي ةً لاقْعو مِب نعوقلا ،ملَييرِ اسالْم َلا ونتُمالْجا نلَئو .ِابرِك
ةيحذِي النَّصلو ،لَهفَض مْنم ةذِي الطَّاعل ارِفع ّنا عق، معلا قَةلَعك لاا اهلَيا

.فو َلثاً اناك لاو ،رِيب َلماً اتَّهاوِز متَجم رغَي ،قَّهح
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